



Muscat: 08 August 2025

مسقط : 08 أغسطس 2025

**The Board of Directors of Oman Investment
and Finance Company (the merged company)
approves the unaudited financial statements
for the first half of 2025.**

**مجلس إدارة شركة عمان للإستثمارات والتمويل
(الشركة المندمجة) يعتمد النتائج المالية غير المدققة
للنصف الأول من عام 2025**

Dhofar International Development and Investment Company SAOG (the merging company) is pleased to announce that the Board of Directors of Oman Investment and Finance Company (the Merged Company) has approved the unaudited financial results for the six months ended June 30, 2025, as shown in the attachment.

يسر شركة ظفار الدولية للتنمية والإستثمار ش.م.ع.ع (الشركة الدامجة) أن تعلن إعتماد مجلس إدارة شركة عمان للإستثمارات والتمويل (الشركة المندمجة) عن النتائج المالية غير المدققة عن فترة الستة اشهر المنتهية في 30 يونيو 2025 ، وكما موضح في المرفق.

Regards

Jamal Kamel Rasheed
Company Secretaryy



تفضلوا بقبول فائق التقدير ،،،

جمال كامل رشيد
أمين سر الشركة

Date: 7 August 2025

التاريخ: 7 أغسطس 2025

**The Board Approves the
Unaudited Financials for
the Period Ended 30 June
2025**

**مجلس الإدارة يعتمد البيانات المالية
غير المدققة للفترة المنتهية في 30
يونيو 2025م**

The Board of Directors of Oman Investment & Finance Co. SAOG in its meeting held today 7 August 2025 has approved the unaudited financial statements for the six months period ended 30 June 2025.

اعتمد مجلس إدارة شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع البيانات المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025م ، وذلك في اجتماعه المنعقد اليوم الموافق 7 أغسطس 2025م.

The detailed financials have been uploaded to the Company's website

كما تم نشر تفاصيل البيانات المالية على الموقع الإلكتروني للشركة.

With regards,

مع خالص التقدير